
Boniek: Nie jest powiedziane, że Szczęsny nie zostanie
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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport, przed

zbliżającym się pojedynkiem z Juventusem. Nie mogło też zabraknąć opinii

na temat Wojciecha Szczęsnego.

Juventus - Roma?

- Do scudetto widzę wciąż faworyta w Juve, ale Roma może zagrać mecz w Turynie

swoją bronią. Zwycięstwo Giallorossich z Milanem było bardzo ważne, ale Roma nie

zagrała wielkiego meczu. Roma musi ustawić mecz pod szybkość ofensywną, choć

Juve u siebie jest w ostatnich latach praktycznie nie do pokonania. Jasne, że sobotni

mecz jest ostatnią deską ratunku dla Romy i dla podtrzymania rozgrywek ligowych

otwartymi, gdyż jeśli wygra Juve, stworzy się rów między nimi a całą resztą.

Szczęsny?

- Jest tak mocnym i inteligentnym chłopakiem, że jego jedynym rywalem jest on

sam, gdyż czasami traci koncentrację, choć widzę poważną poprawę, posiada

niesamowity margines rozwojowy. Rozmawiałem o nim również z kierownictwem

Romy obecnym na losowaniu w Nyonie, wszyscy w Trigorii są pod wrażeniem

jakości Szczęsnego, ale wypowiadali się też bardzo dobrze o Alissonie. Wojciech

czuje się bardzo dobrze w Rzymie, przybył z Londynu, gdzie mieszkał około dziesięć

lat, kocha Anglię, ale za każdym razem, gdy go widzę, mówi mi entuzjastycznie o

Romie i stolicy Włoch, zatem nie jest powiedziane, że nie zostanie jeszcze na

kolejne lata w Rzymie. 
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